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Ei spørjeundersøkjing som HusnesNett har gjort fortel at
75 prosent ikkje følgjer komunestyremøta via internett.
Overføringane starta for snart 2 år sidan i staden for å
bruke TVSydvest i Uskedalen som hadde eit noko dyrare
tilbod. No er dette selskapet lagt ned.

 
Mange meinte at internett-løysinga ikkje var god nok og no får dei
god støtte av undersøkjinga.
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